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PROCES – VERBAL 
încheiat azi  22.05.2023 în şedinţa ordinară a Consiliului local al 

comunei Cacica, judeţul Suceava, din luna mai – anul 2023 
 
 
Doamna Georgeta-Graţiela Volanschi, secretar general al comunei Cacica, informează consilierii locali că, în baza Dispoziţiei primarului nr. 

89 din 15.05.2023, a fost convocat consiliul local pentru a se desfăşura şedinţa ordinară din luna mai 2023, constatând totodată şi prezenţa a 12 
consilieri locali, din totalul de 13 convocaţi, lipsă fiind motivat dl consilier Iuga Ștefan, care nu poate participa la ședință din motive medicale. La şedinţă 
participă şi cei doi delegaţi săteşti convocaţi. 

Şedinţa fiind legal constituită se încep lucrările.  
Din partea aparatului de specialitate al primarului participă dna consilier – contabil Sahlean Floricica-Lucia. 
Dl consilier Revai Tadeusz, președintele de ședință, constatând prezenţa celor 12 consilieri locali şi a delegaţilor săteşti, declară şedinţa 

deschisă şi dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi, de altfel, iniţiatorul tuturor proiectelor. 
Dl primar dă citire ordinii de zi, după cum urmează: 

1. Aprobarea procesului – verbal întocmit în şedinţa ordinară a Consiliului Local Cacica din data de 27 aprilie 2023. 
2. Proiect de hotărâre nr. 3110 din 4.04.2023 privind modificarea bugetului local al comunei Cacica pe anul 2023. 

   Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
3. Proiect de hotărâre nr. 3108 din 4.04.2023 privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţii „Eficientizare energetică la Şcoala Gimnazială Pârteştii de Sus, comuna Cacica, judeţul Suceava”. 

   Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
4. Proiect de hotărâre nr. 3106 din 4.04.2023 privind aprobarea documentaţiei şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 
„Achiziţionare şi montare staţie tratare a apei potabile – eliminare amoniu, la Staţia de captare din satul Pârteştii de Sus, comuna Cacica, judeţul 
Suceava”. 

Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
5. Proiect de hotărâre nr. 3104 din 4.04.2023 privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii al aparatului de specialitate al primarului comunei 
CACICA, judeţul Suceava. 

   Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
6. Diverse. 

Dl preşedinte de şedinţă întreabă dacă sunt propuneri sau discuţii cu privire la ordinea de zi. 
Dna secretar general informează consiliul local despre prevederilor art. 228 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare. 
Dl preşedinte de şedinţă, constată că nu există situaţii de incompatibilitate sau conflict de interese ale consilierilor locali şi nici solicitări sau 

obiecţiuni cu privire la ordinea de zi şi supune spre aprobare ordinea de zi în forma prezentată de dl primar. 
Din totalul de 12 consilieri prezenţi, au votat pentru 12, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
1. Întrucât, procesul-verbal întocmit în şedinţa ordinară a Consiliului Local Cacica din data de 27 aprilie 2023, a fost pus la dispoziţia 

consilierilor locali, pentru a fi studiat înainte de începerea şedinţei, preşedintele de şedinţă, constatând că nu sunt obiecţiuni cu privire la acesta, îl 
supune spre aprobare consiliului local, aprobându-se în unanimitate de voturi. 

Din totalul de 12 consilieri prezenţi, au votat pentru 12, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
2. Dl preşedinte de şedinţă, solicită să se dezbată  Proiectul de hotărâre privind modificarea bugetului local al comunei Cacica pe anul 2023. 
Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna consilier – contabil Sahlean Floricica-Lucia, Raportul de specialitate. 
Dl primar menționează că, se va aloca suma 10.000 lei pentru a acorda un ajutor de urgență dlui Jila Alexandru și suma de 5.000 lei pentru dl 

Gherman Anton, ale căror case au fost afectate de incendii.  
Se dă cuvântul la dezbateri de către dl preşedinte de şedinţă. 
Proiectul de hotărâre privind modificarea bugetului local al comunei Cacica pe anul 2023, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce 

dl preşedinte de şedinţă îl supune la vot, întrucât nu sunt dezbateri. 
Din totalul de 12 consilieri prezenţi, au votat pentru 12, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
3. Se trece la dezbaterea Proiectului de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţii „Eficientizare energetică la Şcoala Gimnazială Pârteştii de Sus, comuna Cacica, judeţul Suceava”. 
Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna secretar general, Raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul la dezbateri de către dl preşedinte de şedinţă. 
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Dl consilier Cojocar-Sahlean Marcel-Anton întreabă la care dintre clădiri se fac lucrările. 
Dl primar menționează că, lucrările se referă la ambele corpuri de clădire ale Școlii Gimnaziale din satul Pârteștii, se va schimba acoperișul, 

se vor izola fațadele și se vor face și alte lucrări.   
Întrucât nu sunt alte dezbateri sau discuţii, Proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza D.A.L.I. și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Eficientizare energetică la Şcoala Gimnazială Pârteştii de Sus, comuna Cacica, 
judeţul Suceava”, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce dl preşedinte de şedinţă îl supune la vot. 

Din totalul de 12 consilieri prezenţi, au votat pentru 12, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
4. Următorul proiect supus dezbaterii consiliului local, la solicitarea dlui preşedinte de şedinţă, este Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Achiziţionare şi montare staţie tratare a apei potabile – eliminare amoniu, 
la Staţia de captare din satul Pârteştii de Sus, comuna Cacica, judeţul Suceava”. 

Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna secretar general, Raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul la dezbateri de către dl preşedinte de şedinţă. 
Dl primar menționează că am fi putut pune stație de tratare a apei de la început, însă ne-am gândit că nu vor fi probleme cu apa. 
Nefiind alte dezbateri, Proiectul de hotărâre privind aprobarea documentaţiei şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiţii „Achiziţionare şi montare staţie tratare a apei potabile – eliminare amoniu, la Staţia de captare din satul Pârteştii de Sus, comuna 
Cacica, judeţul Suceava”, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce dl preşedinte de şedinţă îl supune la vot. 

Din totalul de 12 consilieri prezenţi, au votat pentru 12, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
5. Dl preşedinte de şedinţă, solicită să se dezbată  Proiectul de hotărâre privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii al aparatului 

de specialitate al primarului comunei CACICA, judeţul Suceava. 
Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna secretar general, Raportul de specialitate. 
Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul la dezbateri. 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii al aparatului de specialitate al primarului comunei 

CACICA, judeţul Suceava, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce dl preşedinte de şedinţă îl supune la vot, întrucât nu sunt dezbateri. 
Din totalul de 12 consilieri prezenţi, au votat pentru 12, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
6. Dl președinte de ședință, dă cuvântul consilierilor locali să vină cu propuneri, discuții sau dezbateri, în cadrul punctului „Diverse” de pe 

ordinea de zi. 
Dna secretar general întreabă ce facem cu solicitarea ADI pentru gestionarea deșeurilor de a face demersuri pentru atribuirea contractului de 

delegare prin concesiune a gestiunii activității de delegare și transport a deșeurilor. 
Dl primar menționează că a mai discutat și cu alți primari din județ și este de părere că ar trebui să mai așteptăm, să nu luăm o hotărâre în 

acest sens, pentru că noi avem contract încheiat cu ROTMAC, totul merge foarte bine, avem contract și cu OTR-ul pentru deșeurile reciclabile. Cel mai 
important este să-ți confirme cantitățile, iar ROTMAC este singurul operator care face acest lucru. 

Domnii consilieri sunt de acord cu domnul primar că este bine să mai amânăm să luăm o decizie. 
Ia cuvântul dl consilier Cojocar-Sahlean Marcel-Anton care întreabă dacă se mai cosește în cimitirul din satul Pârteștii de Sus. 
Dl primar spune că trebuie să se ocupe fiecare cetățean, precum și parohia, pentru că are în administrare cimitirul. 
Ia cuvântul dl consilier Boloca Constantin care solicită din nou, să se facă reparații la podul din satul Pârteștii de Sus, de pe vale. 
Ia cuvântul dna consilier Boloca Elena care întreabă dacă și comuna Cacica face parte din OMD-ul constituit la nivel județean. 
Dl primar spune că, noi facem parte din OMD-ul constituit la nivelul GAL-ului Sucevița-Putna, care face demersurile necesare pentru a fi 

înregistrat la judecătorie, după care ne vom înscrie și noi în cel constituit la nivel județean. 
Dl primar spune că județul Suceava a fost premiat pentru cea mai bună destinație turistică. 
Ia cuvântul dl consilier Andronic Petru care solicită să se facă trotuare în cimitirul din satul Solonețu Nou. 
Dl primar este de acord și spune că se pot face. 
Dl consilier Chachula Francisc-Iioan spune că trebuie făcute doar două alei, de preferat din pavele. 
Dl consilier Finiș Ioan întreabă în ce stadiu este proiectul privind amenajarea centrului civic din satul Pârteștii de Sus. 
Dl primar spune că așteptăm avizul de la Drumuri Naționale, fără acest aviz nu putem demara lucrările. 
Dl președinte de ședință întreabă dacă mai dorește cineva să ia cuvântul. 
Nemaifiind și alte probleme de dezbătut se închid lucrările şedinţei. 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces–verbal. 
 
         Preşedinte de şedinţă,                                Secretar general al comunei Cacica, 
 
            Tadeusz Revai                                          Georgeta-Graţiela Volanschi 

 


